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Närvarande
Lars Edgert (LE)
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Aqenda
1. Mötet öppnas av ordförande.
2. Mötet ansågs behörigen utlyst.
3. Föredragningslistan godkändes utan ändringar.
4. Vägarna

Börjat växa igen i vägkanterna.
Vi ber N-H Hansson rensa samtliga vägar utom Solbacksvägen. LE kontaktar
N-HH.
Solbacksvägens underhåll utfört av Regionen verkar ha upphört. Vi måste
reda ut ifall regionen fortsatt sköter denna väg på sommaren såväl som på
vintern. GE kontaktar regionen ang Solbacksvägen.

5. Vägnätet.
lnkomna svar på enkät pekar tydligt på att samfälligheten föreslår årsmötet
rösta FÖR ett övertagande med hänvisning till enkätens formulering.
En budget samt grov skötselplan bör presenteras med argument för ett
övertagande. HD och AR pratar ihop sig.
Kontakta Per Calissendorff om förslag till kontrakt och vad tänka på.
SL undersöker hur fullmakter hanteras.

6. Ekonomi 2018-2019
Alla avgifter är erlagda. lnga utgifter för vägunderhåll. God ekonomi.

7. Arsmötet
Kallelse med bilaga enkät vägnätet samt karta.

B. Motioner
CG Lenasson inkommen motion om sänkt hastighet till 30km/h på
Solbacksvägen norra under sommarhalvåret. Frågan har ställts tidigare och
bör ställas till Region Gotland som äger Solbacksvägens väl och ve. Tidigare
diskussioner har inte kunnat påverka beslutet.
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L Nästa möte är årsmötet.
10. Lars Edgert samt Anna-Lena Rodebjer utsågs justera protokollet.

Håkan Delebeck

Justeras

Jtl. ur
Stefan Uöftv¡st Lars Edgert
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